
Innsendt av Beate Sæland, stevneleder dressur 2021 

 

 

 

 

Årsberetning dressur 2021 

 

Sesongen 2021 startet på samme måte som sesongen 2020 sluttet. Det bar mye preg av 

covid-19 situasjonen med restriksjoner og strengt smittevern.  

Det var derfor stille på dressurfronten, frem til vi arrangerte årets første dressurstevne i juni. 

Det endte med få påmeldte, men vi gjennomførte likevel med suksess.  

Etter en liten måned med stevnepause, var det igjen på tide med en L/E stevne. Her var det 

større pågang, og med alle restriksjoner og nye rutiner var det tidvis mer slit enn moro. Men 

ryttere, foreldre, dommere, og annet teknisk personell virket fornøyde!  

Første helgen i September arrangerte vi for første gang landsmesterskap for lag. Det var 

mange ekvipasjer til start og Borge stilte med et lag som besto av Sandra Karlsen, Thea 

Victoria Harlem, Victoria Engøy Lien og Lise Marie Jamissen- Oremo. Laget tok en fin 4.plass, 

knappe 2% bak bronseplassen! 

Dessverre var det liten interesse for å kunne stille lag til lag NM i år, men likevel har vi hatt 

ryttere til start på store stevner både nasjonalt og internasjonalt.  

Til tross for en (igjen) redusert og begrenset stevnesesong kan vi si oss fornøyde med det vi 

har fått gjennomført. Besøkende har vært fornøyde med arrangementene, og smittevern har 

blitt ivaretatt på alle måter.  

 

Etter 4 år som stevneleder for dressur og leder av dressurgjengen, vil jeg takke for meg. 

Ønsker klubben lykke til videre med arrangementer og arbeid!  

 

Hilsen dressurgjengen  

 

 


